

中国第一本提出“生存英语”概念的英语口语大全

A Fantastic English Teaching Book

Norm Roy 等编著

MODERN ENGLISH

洋话连篇



WARNING!

掌握本书后
您只能通行于
世界上4个国家
美,英,加,澳

- 第一次系统地把英语划分成100个情景，每一个情景仅用10句话解决实际问题
- 每一个中国人都可以在四到六个月之内，掌握本书内容，精通口语
- 每一句话都是美国人现在正在使用的语言
- 举一反三，每句话只需替换主语或人称，即可无限扩展每个情景
- 第一次打破国际音标的限制，用最现代的“美式拼音”彻底“美”化您的发音
- 第一套为国人度身定制的出国生存手册

谨以此书献给——正投身英语学习中的人们！

华文出版社

· 上篇 ·

洋话连篇宝典

Modern English Survival Guide

Eastern English Services

东方外语服务

Norm Roy

Chief editor

主 编

Book 1

上篇

图书在版编目(ICP)数据

洋话连篇宝典/(加拿大)诺曼·罗伊(Norm Roy)主编—北京:

华文出版社,2001.1

ISBN7-5075-1123-5

I.洋…II.罗…III.英语, 美国—自学参考资料 IV.H31

中国版本图书馆 CIP 数据核字 (2000) 第 86844 号

华 文 出 版 社 出 版

(邮编 100800 北京市西城区府右街 135 号)

网址: <http://www.hwbs.com>

电子信箱: webmaster@hwbs.com

电话: (010) 83086663 (010) 66035914

新 华 书 店 经 销

山东省高青县印刷厂印刷

850×1168 16 开本 46.375 印张 1100 千字

2001 年 1 月第 1 版 2002 年 1 月第 4 次印刷

印数 40000—46000

定价: 88.00 元 (上下册)

Modern English Survival Guide

Book 1

洋话连篇宝典

Modern English Survival Guide

Eastern English Services
东方外语服务

Norm Roy
Chief editor
主 编

Book 1
上篇

原书空白

Modern English Survival Guide

Book 1

原书空白

图书在版编目(CIP)数据

洋话连篇宝典/(加拿大)诺曼·罗伊(Norm Roy)主编—北京:

华文出版社,2001.1

ISBN7-5075-1123-5

I.洋…II.罗…III.英语, 美国—自学参考资料 IV.H31

中国版本图书馆 CIP 数据核字 (2000) 第 86844 号

华 文 出 版 社 出 版

(邮编 100800 北京市西城区府右街 135 号)

网址: <http://www.hwcbs.com>

电子信箱: webmaster@hwcbs.com

电话: (010) 83086663 (010) 66035914

新 华 书 店 经 销

山东省高青县印刷厂印刷

850×1168 16 开本 46.375 印张 1100 千字

2001 年 1 月第 1 版 2002 年 1 月第 4 次印刷

印数 40000—46000

定价: 88.00 元 (上下册)

原书空白

Production – 制作人员

Chief editor (主编): Norm Roy

Secondary editors (副主编): Tony Lopez – 罗涛宁 William H. Frieze III

Translation (翻译): Sarah – 胡海霞 Jack – 李立超
Catherine – 刘晓霞 Claire – 李春怡
Phat – 宋磊

Layout (版面设计): Norm Roy Tony Lopez – 罗涛宁

Proofreading (校对): Tony Lopez – 罗涛宁 Jack – 李立超
Sarah – 胡海霞 Rose – 刘薇薇
Catherine – 刘晓霞 Jenny – 郭娟
Winter – 夏冬

Original concepts (策划): Hogan – 孙震 William H Frieze III
Norm Roy Tony Lopez – 罗涛宁
Sarah – 胡海霞

Supervisor (监制): Hogan – 孙震

Publishing Coordinator: Rick – 赵晓光
(出版统筹)

Publication – 出版人员

Supervisor (监制): 吴修书

Final Checking/Approval: 胡斐佩
(审校)

EASTERN ENGLISH SERVICES – 北京东方外语台

Address (地址): Beijing Technology and Exhibition Center 北京市海淀区
North 3rd Ring Road West 北京科技会展中心
Building 1B, Suite 8L 1 号楼 B 座, 8L
Beijing, 100086 100086

Telephone (电话): (010) 6216-2586 6216-2587 6216-2588

Fax (传真): (010) 6216-2588

Email (电子邮件): eeschina@email.com
eesbooks@china.com

Web site (网址): www.yhlp.com
www.modernenglish.com

原书空白

欢迎来到“现代美语”世界！什么是“现代美语”呢？你也许会问。“现代美语”就是北美国家的人日常使用的口语，也是人们现在正在使用的口语。一旦你掌握了现代美语，那么土生土长的老外们就会明白你说什么，而你听起他们的话来，也就不费吹灰之力了。读这本书，你会进入一个包罗万象而又丰富多彩的英语世界。而且所有的篇章都以简单易学的谈话形式展开的。

你即将进入的是一个有益实用的英语口语宝藏。《洋话连篇宝典》都是本着同一宗旨：帮助中国人民提高他们的英语口语技巧而编写的。就像你即将看见的那样，本书不会教大家那些枯燥无味的基本语法、词汇或者是写作技巧，尽管有时为了达到让你明白的目的，我们会多少涉及一些类似的内容。本系列丛书囊括了以英语为母语的人们在各种生活情景中常用到的上百个短语、词组和句子。同时还有大量的附加材料来帮助你理解本书的主要内容。针对每个话题，我们附加了大量的解释、例子，讲述了一种表达方式的多种用法，以及同一情景的多种表达方式。在本书中，我们还罗列了有关文化背景的介绍、不同话题的一些常识，5个W(即何时、何地、何人、何事、何因)，以及根据不同环境设计的相关情景对话。最后也是本书最重要的部分——语音部分。在这部分，你将知道每个关键句型的正确的口语发音。经过专家的精心设计，这个基于国际音标系统的语音标注部分，为你提供了通向正确发音道路的指南。

为什么本书要以对话为重点呢？其原因是据我们了解，有很多中国人在大学毕业时，已经学了5年到10年的英语，因此他们对于英语的语法都十分精通，也掌握了上千个英语单词。然而在日常对话中，尤其是与外国人对话时，多数人仍感到困难重重。这其实是可以理解的，因为大多数中国人没有找到一条能让自己掌握英语口语能力的有效途径：与以英语为母语的人交谈。大多数人可能没有条件天天与老外对话，怎么办？没关系。这套《洋话连篇》能弥补你的这种遗憾。因为这本由正宗北美老外们编写的书收录了生活中几乎所有经常用到的口语对话，这将使你的英语更加流利自如。

以前我们提到过口语对话的概念吗？你在本书中所看到的英语都是最地道的北美口语，因为它们是由来自美国和加拿大的老外们撰写和编辑的。自我介绍一下：我出生在加拿大并在那里长大，有很多与学习英语的人们打交道的经验（在来中国之前，主要接触的是学习英语的加拿大籍法国人）。我也颇精通计算机技术。Tony是我们的另一位语言专家。他来自美国的芝加哥，而且已经掌握了7种语言（这个数字还在增加哦！），他对计算机也毫不陌生，并取得了物理学的学士和硕士学位。William则为我们带来了基于在真实生活情景下学习语言的全新理念。他来自美国旧金山，取得过心理学的学位。

总之，我们已经尽我们所能为您奉献了一部高质量的“现代美语”书籍，为我们这套丛书大家庭又添一员。所有本系列丛书及其配套服务项目的宗旨都是：帮助中国人提高英语口语技巧。其他产品及服务项目包括极受欢迎的电视系列节目《洋话连篇》，配套的VCD产品，英语口语课（采用中外教师双语授课，这是一种已被证实为效果显著、愉快轻松的教学方法），会员课（同样采用双人双语教学）以及即将成立的网站。您可以期待更多。

好了，现在请您翻开我们的书，开始愉快轻松的现代美语之旅吧！

Norm Roy
主编

原书空白

Welcome to Modern English! What's Modern English, you may ask? Well, it's English that is used by North American native speakers, it's colloquial, and it's what people are saying these days. Once you know Modern English, native speakers will understand what you are saying, and you will understand them. It's colorful and fun to use. It's all about conversation.

You are about to discover a wealth of useful, practical, and, above all, conversational English. The Survival Guide book series was designed with one important goal in mind – to help Chinese people improve their conversational English skills. As you will quickly see, these books are not about teaching basic grammar or vocabulary or reading and writing skills, although some elements of these are included when necessary for explanatory purposes. What you will find inside each book is hundreds of phrases/terms/sentences, grouped by situational content, that native speakers use on a regular basis. There is also plenty of supporting material to help you understand the primary content. There are explanations, examples, multiple usage descriptions, alternate expressions, and more. There is culture information, general knowledge, the 5 W's, and conversational passages relevant to each situation. Last, but definitely not least, there is the pronunciation section. Here you will find a representation of the correct colloquial pronunciation for each of the key sentences. Designed and implemented by a language expert, this IPA-based system also includes a comprehensive pronunciation guide to take you through the steps of correct pronunciation.

Why this emphasis on conversation? Because it's been my experience that many Chinese people are quite proficient in English grammar, and some know many thousands of words. By the time they graduate from college, many students have already spent 5 to 10 years or more studying English. However, they often have difficulty using the language for ordinary conversation, especially if the conversation is with a foreigner. This is understandable, since most Chinese people do not have access to the main thing which can help them to master English communication: a native speaker. The Survival Guide is the next best thing to having a live conversation with a native speaker, because all of the English content has been written by native speakers to help you become more fluent in the language.

Did I mention colloquial speech before? All of the English that you will find in this Guide is typical, colloquial North American English, written and edited by native speakers from the United States and Canada. I was born and raised in Canada, and have lots of experience dealing with people learning the English language (mostly French-Canadians, prior to arriving in China). I'm also well versed in computer technology. Tony is our language expert. He's from the Chicago area of the United States, and already knows 7 languages (and counting). He's no stranger to the sciences either, and holds degrees in physics. William brings a novel approach to language learning based on the concept of absorbing a language through conversations in real-life situations. He's also an American, from the San Francisco area, and holds a degree in psychology.

Together, we have endeavored to produce another quality Modern English product, joining a growing family of products and services which have been designed with the same goal: helping Chinese people to improve their communication skills in the English language. Other products and services include our popular TV programs, VCD's, conversation classes (based on our popular and proven technique of using native speaker and Chinese co-teachers), member classes (also with co-teachers), and a forthcoming web site, among others.

Now, it's time for you to turn the page and start enjoying Modern English!

Norm Roy
Chief editor

原书空白

Orientation - 使用方法.....	15
Prologue (English)- 序言(英文).....	21
Prologue (Chinese)- 序言(中文).....	22
Scenarios - 情景介绍.....	23
Topics / Subtopics - 标题/副标题.....	37
Unit summary (English) - 单元概括 (英文).....	40
Unit summary (Chinese) - 单元概括 (中文).....	41
Pronunciation Guide - 发音导读.....	42
Unit 001: Promotion / Transfer (晋升)	59
Unit 002: Bargaining (讨价还价).....	65
Unit 003: Airport / Airplane (机场/飞机).....	71
Unit 004: Smoking (抽烟).....	77
Unit 005: Occupations (职业)	83
Unit 006: Familiar stranger (似曾相识的陌生人).....	89
Unit 007: Graduation (毕业).....	95
Unit 008: Telephone numbers (电话号码).....	101
Unit 009: Hotel (旅店事宜)	107
Unit 010: Hunger & Appetite (饥饿与胃口)	113
Unit 011: Post Office (邮局)	119
Unit 012: Greetings (打个招呼).....	125
Unit 013: Police commands (警方用语)	131
Unit 014: Banking (银行用语).....	137
Unit 015: Asking for a date (约会 (动词)).....	143
Unit 016: Home decoration/improvement (家庭装修)	149
Unit 017: Age (年龄).....	155
Unit 018: Ordering a meal (点菜).....	161
Unit 019: Date conversation (约会时的谈话)	167
Unit 020: Movies (看电影)	173
Unit 021: Clothing (买衣服)	179
Unit 022: Boss / Secretary (老板/秘书).....	185